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Les Enfants du Dimanche



Pomme, Orange ou PamplemoussePomme, Orange ou Pamplemousse

Formule Dominicale Enfant 40

Tous nos fruits et légumes sont issus d’une agriculture raisonnée.Tous nos fruits et légumes sont issus d’une agriculture raisonnée.
Tous nos poissons proveinnet d’une pêche responsable et raisonnée. Tous nos poissons proveinnet d’une pêche responsable et raisonnée. 

Toutes nos viandes sont nées, élevées, abattues et découpées en France.Toutes nos viandes sont nées, élevées, abattues et découpées en France.
Carte des allergènes disponible à la demande. Prix nets en euros, taxes et services inclus.Carte des allergènes disponible à la demande. Prix nets en euros, taxes et services inclus.

Jus de fruits pressés

Desserts

Buffet de délices sucrésBuffet de délices sucrés

Retrouvez des animateurs pour s’occuper de vos enfants.Retrouvez des animateurs pour s’occuper de vos enfants.
De multiples jeux sont disponibles pour les divertir !De multiples jeux sont disponibles pour les divertir !

Accès au Kid’s Club

Pizza MargaritaPizza Margarita

Suprême de poulet grilléSuprême de poulet grillé

Poisson du jour grillé​Poisson du jour grillé​

Pommes de terre sautées​Pommes de terre sautées​

Légumes de saison rôtisLégumes de saison rôtis

Plats

Apple, Orange or GrapefruitApple, Orange or Grapefruit

All our fruits and vegetables come from sustainable agriculture. All our meats are born, All our fruits and vegetables come from sustainable agriculture. All our meats are born, 
raised, and cut up in France. All our fish come from responsible and sustainable fishing.raised, and cut up in France. All our fish come from responsible and sustainable fishing.

The catering team has made it a point of honor to recycle all food waste.The catering team has made it a point of honor to recycle all food waste.
Allergen menu available upon request. Net prices in euros, taxes and service included.Allergen menu available upon request. Net prices in euros, taxes and service included.

Fresh fruit juices

Desserts

Buffet of sweet delicaciesBuffet of sweet delicacies

Entertainers will look after your children and plenty of games Entertainers will look after your children and plenty of games 
are at their disposal to keep them entertained !are at their disposal to keep them entertained !

Access to the kids’ club

Margarita PizzaMargarita Pizza

Grilled chicken breastGrilled chicken breast

Grilled fish of the dayGrilled fish of the day

Sautéed potatoes ​Sautéed potatoes ​

Roasted seasonal vegetablesRoasted seasonal vegetables

Main Courses

Sunday Kids’ forumula 40

Sarah Maliszewsk

Sarah Maliszewsk


